
ПРОТОКОЛ № 29

 засідання постійної комісії ради з питань житлово-комунального господарства, 
будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку 

від ”14 ” вересня 2016 р.

ПРИСУТНІ:

Голова постійної комісії Т. Демко

Заступник голови комісії В. Тюска

  Члени комісії:  А.Янів, Р.Шагала, М. Лужецький

Відсутні: О. Майданюк

Запрошені: радник міського голови В. Качмар, депутат І. Лазарів, голови ОСББ , 
громадськість.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  створення  комунального  підприємства  “Муніципальна 
варта”  Дрогобицької  міської  ради  та  затвердження  його 
Статуту

2. Про необхідність  ремонту ділянки проїзної  частини на вул. 
Цвинтарній.

3. Про  Положення  про  відділ  архітектурно-  будівельного 
контролю.

4. Різне.
5. СЛУХАЛИ:  Т.Демка,  який  нагадав  присутнім,  що  на 

попередньому засіданні було отримано інформацію, щодо 
створення комунального  підприємства  “Муніципальна 
варта” Дрогобицької міської ради  і  члени комісії  мали час 
визначитись з даного питання.

1. ВИСТУПИЛИ: В. Тюска запропонував поставити на голосування 
дане питання,  щоб рекомендувати сесії  ради створення КП і 
затвердити Статут.

 
 ГОЛОСУВАЛИ :  рекомендувати  на  розгляд  сесії  ради 
створення КП і затвердити Статут.



”за” –  4    ”проти” – 0    “утримався” - 0  
2. СЛУХАЛИ:  Голову  ГО  Міжнародна  асоціація  автомобілістів 

В.Дзиндзюру,  який  поінформував,  що  в  місті  пройде  етап  з 
автораллі,  а  для цього необхідно провести поточний ремонт 
вул. Цвинтарної.

ВИСТУПИЛИ: Т. Демко, який запропонував підтримати цю ініціативу, бой 
деться про престиж міста.
 
ГОЛОСУВАЛИ:  рекомендувати  комунальним  підприємствам  виконавчих 
органів ради провести поточний ремонт вул. Цвинтарної.  

                                 ”за” –  4   ”проти” – 0  “утримався” – 0

3. СЛУХАЛИ:   Начальника відділу арх.-буд. Контролю Демка І.А., 
який звернувся щодо розгляду Положення про відділ арх.-буд. 
Контролю.

ВИСТУПИЛИ:  Р.  Шагала,  який  акцентував  увагу,  що  дане 
Положення  потребує  детального  вивчення,  а  тому  розгляд  на 
поточному засіданні комісії є некоректним.

 ГОЛОСУВАЛИ:  розглянути  Положення  на  черговому  засіданні  комісії  і 
просити раду не включати дане питання в порядок денний чергової сесії.

                                 ”за” –  4   ”проти” – 0  “утримався” – 0

4. СЛУХАЛИ:    Директора КП КМГ Яніва А., який повідомив, що 
для підготовки до зимового періоду необхідно виділити 200 
тис. грн. для його КП.

ВИСТУПИЛИ: В. Тюска запропонував підтримати даний проект рішення.
 

ГОЛОСУВАЛИ:  рекомендувати  фінвідділу виділити кошти 200 тис. грн. для КП 
КМГ для підготовки до зими, а саме –закупити спецпіскосуміш та запчастини 
для снігоприбиральної техніки.

”за” –  5   ”проти” – 0     “утримався” - 0

 5.СЛУХАЛИ:  Директора КП КМГ Яніва А., який повідомив, що для 
своєчасного  і  якісного  вивезення  негабаратиного  сміття  та 
ліквідації стихійних сміттєзвалищ  необхідно виділити 200 тис. грн. 
для його КП.

 ВИСТУПИЛИ: Р.  Шагала,  який  запропонував  підтримати  дане 
звернення.
   ГОЛОСУВАЛИ: рекомендувати  фінвідділу виділити кошти 200 тис. 
грн. для КП КМГ  , для вищевказаних робіт.



”за” –  5   ”проти” – 0    “утримався” – 0

6.СЛУХАЛИ: Т.  Демка,  який  повідомив,  що  надійшло 
депутатське звернення від  Р. Броницького, в якому він просить 
срияння, щодо вивчення питання будівництва на вул. П.Орлика, 
15/3.

                         ВИСТУПИЛИ:  Т. Демко повідомив, що він запросив на засдання 
комісії представника відділу архітектури, який по телефону вибачився,що немає 
змоги прийти,  але пообіцяв до 25.09.2016 р.  надати всі  проектні  і  дозвільні 
документи на дане будівництво.
                       ГОЛОСУВАЛИ: Інформацію взяти до відома і додатково розглянути 
після надходження документів з відділу архітектури.

”за” –  5   ”проти” – 0    “утримався” – 0

6. СЛУХАЛИ:  Громадського  активіста  І.  Федоронько,  який 
наголосив, що в місті немає фахівця, який б працював в галузі 
ОСББ.

 
ВИСТУПИЛИ: Т.  Демко,  погодився  з  п.  Федороньком  і 
рекомендуватиме  виконавчій  гілці  влади  оголосити 
повторний  конкурс  на  заміщення  посади  фахівця  з  питань 
ОСББ.

                                  ГОЛОСУВАЛИ:  Рекомендувати виконавчій гілці влади 
оголосити повторний конкурс на заміщення посади фахівця з питань ОСББ.

”за” –  5   ”проти” – 0    “утримався” – 0

Голова постійної комісії ради Т. Демко

Секретар комісії О. Майданюк


